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PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE I 
FRØYA NÆRINGSFORUM
TORSDAG DEN 18 MARS   
KL 18.00 TEAMS

Daglig leder Torill M Pettersen ønsket velkommen og presenterte kveldens årsmøte program;
På årets årsmøte behandles kun vanlige årsmøte saker. Vi kommer tilbake til en annen samling for våre medlemmer når smittevern 
tillater dette.
Til sammen 14 medlemmer og samarbeidspartnere deltok 

TILSTEDE PÅ MØTET VAR:
12 medlemsbedrifter
For Frøya kommune møtte; ordfører Kristin F Strømskag, næringsrådgiver Nils Jørgen Karlsen 

Sak 1/21: Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak: Innkalling og saksliste ble enstemmig godkjent

Sak 2/21: Konstituering av møtet.
Vedtak: Styreleder Espen H Hauan ble enstemmig valgt til møteleder.
 Daglig leder Torill M Pettersen sekretær.

Benedicte Brubakken og Berit Flåmo ble enstemmig valgt til å skrive under protokollen.

Sak 3/20: Godkjenning av fullmakter
Vedtak: Ingen av de fremmøtte møtte med fullmakt.

Sak 4/21 Årsmøtesaker
Daglig leder gikk gjennom styrets årsmelding. Møteleder gjennomgikk årsregnskap og presenterte revisors 
beretning for 2020, samt budsjett for 2021
Vedtak: Årsmelding, årsregnskap inkl. revisors beretning for 2020 og budsjett for 2021 ble enstemmig godkjent. 
Kommentar: Årsmøtet påpekte at egenkapitalen i foreningen er på et minimum og at man ser på muligheter for andre inntekter. 
I tillegg vurdere muligheten til  ikke å bruke revisor da dette ikke er pålagt for vår virksomhet. Styret ber om en ny behandling 
av dette til neste årsmøtet.

Sak 5/21 Innkomne saker ihht vedtektene.
Vedtak: Det var ingen innkomne saker til årsmøtet

Sak 6/21 Valg av styre, revisor og valgkomite på 3 medlemmer
Vedtak: Valgkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Kommentar: Vedtektene til Frøya Næringsforum sier at det skal være personlig vara for styremedlemmene. 
Dette har aldri vært praktisert og årsmøte ber om en vedtektsendring på dette med behandling i 2022.

1. Aas Rørleggerservice  AS
2. Adnor Advokater As
3. Bjerkan & Stav As
4. BEWI PRODUKTER AS
5. Bewi AS
6. Bekken Invest As
7. Biomar As
8. Blått Kompetansesenter AS
9. Bokormen/Ringo As
10. Brage Profil AS
11. Bryggeriet Frøya As
12. Cafe Sjøstjerna As
13. Coop Hamarvik
14. Coop Orkla Møre
15. Dalpro As
16. Eidsvaag AS
17. Eidsvaag Kran As
18. Eidsvaag Rederi AS
19. EiendomsMegler 1 Midt-Norge AS
20. EL Konsult As
21. Elektro Team AS
22. Ernst&Young As
23. Erviks As
24. Froan Forretningsdrift As
25. Fosen Verkstedservice As
26. Frøy Rederi As
27. Frøya.No AS
28. Frøya Anleggsservice as
29. Frøya Auto As
30. Frøya Bygg As
31. Frøya Film & Bilder  

Petter Vidar Vågsvær
32. Frøya Fryseri
33. FRØYA KOMMUNE
34. Frøya Mote AS/Byoung

35. Frøya Næringspark As
36. Frøya Produktdesign Kristiansen
37. Frøya Storhall AS
38. Frøya Transportsenter As
39. Frøya Varmeservice As
40. Frøya.No AS
41. Garnviks Røkeri
42. Go Mat Frøya
43. Guri Kunna Videregående Skole
44. Gåsø Næringsutvikling AS
45. Heimstø AS
46. Hemne Sparebank
47. Hitra-Frøya As
48. Holmen Takst As
49. Hotell Frøya AS
50. Hurran Villsau 
51. Håfagre AS
52. KI Eiendom As
53. Hårloftet
54. KL Regnskap Hitra AS
55. Kliva Kulde As
56. KN Entreprenør As
57. Kontorplan As
58. Kyst Elektro AS
59. Kystkunst Astri Reppe AS
60. Kystplan AS
61. Kystteknikk AS
62. Lerøy Midt AS
63. Livlige Rom AS
64. Lotus Klinikk As
65. Maxtrim As
66. Mix&Match As
67. Mowi Norway AS
68. Måsøval AS
69. Nav Frøya

70. Kiwi Midt-Norge AS  Avd 125 Frøya
71. Nutrimar AS
72. ON Arkitekter As
73. Opplæringskontoret 
74. Rabben Restaurant
75. Ragn Sells AS
76. Rema Frøya
77. Salmar Asa
78. Scale AQ
79. Seashell As
80. Secvakt Hitra-Frøya AS
81. Silikal Nordvest AS
82. Sintef Kystlab As
83. Skarsvåg Boats AS
84. Smb As
85. Snekkerservice Frøya
86. Sparebank 1 SMN
87. Supen Pøbb AS
88. Systemløsning AS
89. Titran Invest As
90. Tannlege Paravaneh Monemy As
91. Sport 1 /Triola AS
92. Trond Iversen AS
93. Trønderenergi AS
94. Vigrunn AS
95. Vindfang AS
96. Wold Kysttransport As
97. Yoof Production 
98. Yx Frøya AS
99. Øyrib AS
100. 2 Nelliker As

Medlemmer pr mai 2021

FØLGENDE STYREMEDLEMMER 
PÅ VALG:

FASTE MEDLEMMER:
Espen Håvard Hauan, styreleder 
 
Rita Eidsvaag, styremedlem
Bjørg Rabben, styremedlem
  
VARAMEDLEMMER:
Cecilie Bogø
Anders Gåsø
    

STYRET:

Espen Håvard Hauan, styreleder 1 år 
Bjarne Håkon Hansen, nestleder NY 2 år 
Berit Flåmo, styremedlem 2 år (1 år igjen)
Eskil Wahl, styremedlem 2 år 
Andreas Krogstad, styremedlem 2 år 
 

VARAMEDLEMMER:
Thomas Yttersian 2 år
Richard Hammervold 2 år

VALGKOMITE FOR 2022:

Bjørg Rabben, leder
Anders Gåsø
Rita Eidsvaag

REVISOR:
BDO AS
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Det nye styret består av

Espen Håvard Hauan
Styreleder

Frøya Næringsforum

Eskil Wahl
Styremedlem

Bjarne Håkon Hansen
Nestleder

Andreas Krogstad
Styremeldem

Berit Flåmo
Styremedlem

PANTONE 287 C C 100 M 82 Y 25 K 9

Richard Hammervold
Varamedlem

Thomas Yttersian
Varamedlem

1 
 

 
ÅRSMELDING 

FRØYA NÆRINGSFORUM 
2020 
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Et solid næringsliv.
Gode karrieremuligheter
Et hav av muligheter

Frøya Næringsforum 
har avholdt årsmøte og viser til et aktivt år
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Organisasjon. 
Frøya Nye Næringsforening ble stiftet 12. juni 2002 av næringslivet på Frøya. 

Foreningen har som formål å ivareta medlemmenes faglige og sosiale behov og 
fremme forståelse for disse i næringsliv og samfunn. Foreningen skal blant annet 
arbeide med utvikling av infrastruktur, generell næringsutvikling og 
kompetanseutvikling til det beste for næringslivet på Frøya. 

Den 9. august 2013 vedtok årsmøtet å endre navn til Frøya Næringsforum. 

 

Styret. 

Styret har i perioden hatt følgende sammensetning: 

Espen Håvard Hauan, styreleder 

Bjørg Rabben, nestleder 

Berit Flåmo, styremedlem 

Rita Eidsvaag, styremedlem 

Eskil Wahl, styremedlem 

Varamedlemmer. 

Anders Gåsø 

Cecilie Bogø 

 

Ansatte. 

Torill M Pettersen har vært ansatt som daglig leder i 100% stilling, fom 01.11.2014 

Medlemmer. 

Foreningen hadde 100 medlemmer pr 31.12.2020 

Fortsatt drift. 

Etter styrets oppfatning er forutsetningen for fortsatt drift fortsatt til stede. 

Ytre miljø. 

Foreningen forurenser ikke. 
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Likestilling. 

I 2020 var det 1 ansatt i Frøya Næringsforum som daglig leder, og dette var en 
kvinne. I styret er det 2 menn og 3 kvinner. Styret anser at likestillingen i Frøya 
Næringsforum er godt ivaretatt 

 

Kommentar til drift: 

Frøya Næringsforum ble i 2020 godkjent som merverdi avgift pliktig. 

Budsjettet for 2020 måtte korrigeres med bakgrunn i prosjektet.  

Foreningen har for tiden 2 prosjekter som vil gå over ca 2 år. Prosjekt inntektene er 
derfor periodisert på hhv 2020/21 for å oppnå best mulig balanse i regnskapet. 

Tunnelprosjektet har også medført at foreningen har fått økt regnskaps og 
revisjonskostnader for 2020 

I tillegg har styret stadig fokus på å øke medlemsmassen ytterligere slik at 
økonomien bedres. 

Vi ser likevel at likviditeten i foreningen er svak, noe som kommer til å utfordre oss 
dersom vi ikke oppnår mer lønnsomhet i driften. 

 

Aktiviteter 2020. 

 

Her er noen eksempler på hva næringsforumet har jobbet med i 2020: 

 

Beredskapsteam næring  

 

Da Norge ble nedstengt i mars var bekymringen for våre medlemsbedrifter stor. 

Vi så til andre kommuner og næringsforeninger og skjønte raskt at det var viktig at vi 
etablerte et lokalt beredskap under pandemien. 

Det ble dermed satt ned en beredskapsgruppe under ledelse av Frøya Næringsforum 
og Hitra Næringsforening. 

Beredskaps team næring har bestått av medlemmer fra Frøya kommune, Hitra 
kommune, Nav, Blått kompetansesenter, Sparebank 1 SMN, Hemne Sparebank, 
samt næringshagen i Orkdal. 

Mandatet for beredskaps teamet er å styrke og sikre gode tiltak i en svært krevende 
tid. Beredskaps team næring ledes og koordineres av næringsforeningene. Det er 
viktig å bidra til at konsekvensene av korona pandemien blir så små som mulig. 
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Vi skal støtte og tilrettelegge for at det er bedrifter og arbeidsplasser å gå tilbake til 
også når dette er over 

Være et bindeledd mellom kommunene, Nav og bankene. Ta tak i utfordringer ifb 
med statlige kompensasjonsordninger, permitteringsregler, skatt og 
arbeidsgiveravgift. Komme med innspill om endring og bidra til kunnskapsdeling. 

Påvirke det offentlige apparatet for om mulig raskere oppstart av kommunale 
prosjekter innen bygg og anlegg. 

Være «hands on» ovenfor våre medlemsbedrifter. Påvirke lokale tiltak. 

Beredskapsteam næring har hatt til sammen 5 møter og gjennomført 2 
spørreundersøkelser i 2020 

  

 

Lokale tiltak: 

I samarbeid med Frøya kommune fikk vi kartlagt kapasiteten til våre medlemmer i 
bygg og anlegg næringen. Målet var å kunne planlegge tidligere oppstart av 
kommunale vedlikeholds og bygge prosjekter. 

«Hainnel lokalt» var en stor kampanje for Handel og service i påsken 2020 

«Brukøyada» ble videre brukt som en oppfølger i denne markedsføringen 

Vi forsøkte å være tett på de små bedriftene som måtte stenge ned. 

Uttalt oss i media flere ganger 

Frøya TV  

Omdisponering av arbeidskraft. 

Samarbeid og innspill til Nav, når de store bedriftene kunne gi tilbud til de som ble 
permitterte. 

Kontakt punkt i organisering av avhjelpende tiltak fra de største bedriftene og brukte 
media for å markedsføre det gode arbeidet som ble gjort av lokalt næringsliv. 
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Skole: 

 

 

 

Felles skoleutvalg: 

Det har vært 2 møter i Felles Skoleutvalg med vanlige skolesaker for Guri Kunna 
videregående skole i 2020. Vi registrerer nedgang i søkertall på både 
studiespesialisering og på enkelte yrkesfag.  

Så her må man ta grep før vi mister studietilbud. For studiespesialisering har det vært 
en del bekymring ifht dårlig tilpasset skoleskyss etter omorganiseringen, som gir 
mange elever unødvendig lange skole dager. Dette har sannsynligvis bidratt til et 
dårligere omdømme og lavere søknad til skolen.  

Omorganiseringen har heller ikke bidratt til et bredere fagtilbud og et bedre fagmiljø 
for lærerne slik vi ser det. 

Ordfører Kristin Strømskag og Frøya Næringsforum, fikk gjennomslag for forslag om 
en evaluering av omorganiseringen av studiespesialiserings tilbudet ved skolen. 
Dette med bakgrunn av dårlige søkertall. Evalueringen vil skje våren 2021. 

Skolen jobber ellers godt innenfor mange studieretninger og opplever meget god 
søknad til blant annet naturbruk, aquakultur og maritime fag. Det er også klart for 
flere nye fagutdanninger på høyskole og universitets nivå.  

Næringsforeningen har i 2020 jobbet godt med fokus på rekruttering, nettverk ifb med 
etablering av nye høyskole, høyere yrkesfagutdanning og universitets tilbud ( Jfr 
tema lunsjmøter) 

Foreldremøte med yrkesvalg for 9 klasse.  

Her hadde FNF i samarbeid Frøya Ungdomsskole og Guri Kunna vgs  et bra 
arrangement der næringslivet deltok med presentasjoner og stands. Viktig å være 
tilstede sammen med foreldrene som ofte er ungdommenes viktigste rådgivere 
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«Rekruttering matproduksjon» 

  

    

FNF har sammen med Opplæringskontoret og Blått kompetanse senter startet 
arbeidet med en rekrutteringsstrategi for Restaurant og Matfag ved Guri Kunna vgs, 
og mulighetene for ulike karriere veier i sjømatindustrien. Ett bransjemøte med 
sjømatselskapene og skolen, samt møte med media er avholdt. Begge med god 
tilslutning og engasjement. Neste blir deltagelse i Yrkes & Utdannings messa samt 
foreldremøte med yrkesvalg for 10 kl der sjømat bedriftene blir invitert til å delta. 

 

Samferdsel. 

  

Frøya Næringsforum (FNF)  har skrevet brev til Norsk Sjømat og Vegforum 
Trøndelag om veksten i øyregionen og behovet for en nytt  tunnelløp over 
Frøyfjorden, med gode tilbakemeldinger. 

Dette med bakgrunn i møter med fylkeskommunen ifht  EUs sikkerhetskrav og 
rehablitering av tunneler. Fylkeskommunen sitt opprinnelig forslag var stenging av 
Frøyatunnelen med kun 4 gjennomslipp pr dag. Noe som skapte stor bekymring i 
næringslivet. Næringslivet trenger forutsigbarhet for fremtidige investeringer. Det får 
man ikke med denne usikkerheten rundt samferdselsløsninger som ble skissert. 

 

FNF orienterte Næringsalliansen Trøndelag 

med 7 stk stortingspolitikere fra «trøndelagsbenken» om den kommende 
tunnelrehabiliteringsprosessen og bakgrunn for en utredning om et nytt tunnelløp 
over Frøyfjorden. De som var tilstede var; Jorodd Asphjell, Linda Helleland, Mari H 
Lønset, Trond Giske, Sivert Bjørnstad, Ingvil Kjerkhol og Jon Gunnes. 
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Hurtigbåt:  

 

NY Høringsuttalelse ble også utført i 2020, ifb med framtidas hurtigbåt 2022-2024. 
Her har vi god dialog med den politiske og administrative ledelsen i Frøya kommune, 
slik at alle gjør det de kan for at dette kan bli en avtale som oppfyller de behov 
næringslivet på Frøya har sagt at de har.  

Vi presiserer fortsatt at dette er like aktuelt og det faktum at Frøya fortsatt ikke har 
noen direktebåt rute. 

Enn så lenge må vi forholde oss til det mandat som foreligger samt utløp av 
opsjonsavtaler. Alt fokus har nå vært rettet mot teknologiutvikling ifht å bli i stand til å 
gjennomføre et skifte ifht utslippsfrie løsninger. 

Det er seksjon for mobilitet som håndterer den framtidige mandatsprosessen og i 
denne inngår en avklaring av behov og ønsker for utvikling av rutetilbudet til sjøs. 

 

Prosjekt «Verdianalyse tunneler» Rambøll og Kruse Larsen 

 

Styret i FNF vedtok i 2020 å engasjere egne konsulenter for å sikre en best mulig 
utredning av den planlagte tunnel utbedringen. Fase 1 av prosjektet ble 
kostnadsberegnet til rundt kr 1.750.000,- eks mva.  

Imponerende nok fikk vi landet dette i et spleislag bestående av;  

Frøygruppen, Aqualine, Salmar, Bewi Synbra Group, Bekken Invest, Eidsvaag, El 
Konsult, Mowi, Eidsvaag Kran, Lin, Måsøval og Frøya kommune.  

 

At vi greide å få til dette, viser hvor opptatt våre bedrifter er av tunnel kapasiteten. 
Spesielt er Frøya tunnelen sårbar da denne kun har et kjørefelt i hver retning er i 
generelt dårlig forfatning. Den er definert som en av landet mest risikofulle tunneler. 
Samtidig er trafikk belastningen større i Frøya tunnelen enn i Hitra tunnelen. 
Trafikken har økt fra 2000 fra en ÅDT på 300 biler, til nær 3000 i 2020. 
Havbruksnæringen har ambisiøse mål både lokalt og nasjonalt, og sjømatnæringen 
øker 11% mer enn all annen industri i Norge.  
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Næringslivet har vært og er svært bekymret for hvordan denne rehabiliteringen skal 
gjennomføres uten dramatiske konsekvenser. Gode samferdselsløsninger er en 
forutsetning for framtidig vekst, og vi må evne å se 20-30 år frem i tid. 

 

Frøya Handelstand:      

  

    

Dette året har selvsagt vært en stor prøvelse for handel og servicenæringen også på 
Frøya. 

FNF ønsker spesielt å være en støttespiller for de små bedriftene, gode rammevilkår 
for lokal handel og service er viktig for sentrumsutviklingen på Frøya. 

Nedstengingen i mars satte alle på en stor prøve. Og vi må berømme aktørene både 
innen handel, velvære, frisører og servering for nytenkning og bruk av det 
mulighetsrommet man hadde. Heldigvis ble både sommer og julehandelen bra, noe 
som kompenserte noe av omsetningsfallet. 

De lokale butikkene merker også for alvor konkurransen i netthandelen. 
Markedsføringen på nett er aggressiv og effektiv. Enkelte nettbutikker er helt rå på 
markedsføring, levering og pris.  

Endring i forbrukeradferd vil på sikt bidra til dårligere utvalg i våre lokale butikker. Til 
trøst er dette en utfordring generelt og noe det ser ut til at vi må leve med.  

Likevel bør vi fronte våre butikker og ha fokus på utviklingen. Det kan være på tide 
med en overordnet debatt ? «Hvordan kan vi tilrettelegge for en bedre 
sentrumsutvikling»?  
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Under første del av nedstengingen våren 2020, kjørte vi i gang en «Hainnel lokalt» 
kampanje som satte fokus på tilbud og åpningstider i hele handels og service 
bransjen. I tillegg laget vi annonser på «Brukøyadi til påsken 2020. 

Frøya Næringsforum bisto styret i Frøya Handelsstand med å søke midler til innkjøp 
av julebelysning i sentrum fra det lokale næringsfondet. Dette var et særlig viktig tiltak 
i år og ble innvilget. Ellers har vi holdt god kontakt med butikkene og hotell og 
serveringsbransjen i denne krevende tiden. 

 

Reiseliv:  

      

   

Reiselivsnæringen er nok den bransjen som ble hardest rammet under dette korona 
året.  

Felles markedsførings strategi i samarbeid med Hitra Næringsforening ble ett av de 
store tiltakene for å hjelpe reiselivsnæringen etter korona nedstengningen 

 

 

 

 

I 2020 var det klart at alle skulle ha «Norgesferie» Dermed så vi næringsforeningene 
raskt at vi måtte jobbe systematisk og strategisk med markedsføring, for å sikre oss 
at vi nådde ut til det trønderske markedet spesielt. Trønderske barnefamilier, bedrifter 
og unge voksne. Begge næringsforeningene søkte midler for prosjektet i sine 
respektive kommuner og inngikk et samarbeid med Reklamehuset Vindfang.  
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Målet var å «vinne konkurransen» om de trønderske turistene. Dermed så etablert vi 
en digital plattform « Trondelagskysten.no» som besto av Visit Frøya og Visit Hitra og 
som inneholdt alt av sommerens muligheter. Vi fikk til sammen 4 sider reklame i til 
sammen 8 Trønderske aviser gjennom Polaris Media. Vi fikk presentert alle Hotel og 
serveringssteder, Øyrekka, alle festivaler, arrangement og aktiviteter.  

Vi fikk markedsført øyregionen til et publikum på rundt flere hundre tusen lesere i 
perioden. I tillegg kjørte vi en 45 dg digital brosjyre i Frøya.no. Visit Frøya fikk en  
enorm rekkevidde og en visnings statistikk på våre bilder på mellom 40-75.000 
visninger, samt opp imot 118.000 visninger på video. 

Alle våre kystopplevelses destinasjoner ble med. Et stort og omfattende arbeid ble 
lagt ned både digitalt i form av innhenting av bilder og informasjon, samt produksjon 
av en papirbasert brosjyre (Sommerguiden) som ble distribuert i hele øyregionen.  

Evalueringen har vært meget positiv og responsen enorm. Frøya og Hitra opplevde 
tidenes turistsesong. 

I tillegg hadde Hotell Frøya gode «events» på sosiale medier og besøk av influencere 
som ble «streamet» og skapte eventyrlig markedsføring for øya vår. Det er godt å se 
at vi har så dyktige folk i denne bransjen. 

Sommeren 2020 ble for Frøya og regionen «tidenes sommer» og et felles 
markedsføringsprosjekt å betegne som en suksess. 

 

«Kort&Godt»  

 

 

En programserie på 8 matprogrammer fra øyregionen i regi Trønder TV. 

Her fikk vi vist frem lokalt næringsliv og spesielt de små lokale matprodusentene våre 
på en fantastisk måte. En helt fantastisk markedsføring. 

FNF hentet inn avtale med finansieringen gjennom program annonsører og fikk 
finansiert de små produsentene med hjelp av de litt større. 

Til sammen var næringslivets andel rundt kr. 99.000,- En stor takk til de som gjorde 
dette mulig og til de som deltok på Frøya. 

Måsøval, Garnviks, Restaurant og Matfag ved Guri Kunna vgs, Bryggeriet Frøya/Aas 
Servicebrygga, Bryggeriet Frøya, Hurran Gård, Eidsvaag As og Bjerkan & Stav. 

Pe
nn

eo
 D

ok
um

en
tn

øk
ke

l: 
IA

JV
U

-W
PZ

N
7-

4E
H

H
F-

N
FE

W
5-

M
M

BK
0-

M
XT

V3

11 
 

I tillegg må vi takke Frøya kommune, Sparebank 1 SMN og lokalavisa Hitra Frøya for 
økonomisk tilskudd samt sponsorer for alle 8 program.  

 

Besøk av andre næringsforeninger:     

     

 

Reiselivskampanjen ble lagt merke til i flere kommuner og andre næringsforeninger 
ønsket å vite hva vi hadde gjort som bidro til en slik suksess. 

Sammen med Hitra Næringsforening var vi vertskap for Rindal, Heim og Orkland 
næringsforeninger når de gjestet oss i august. En fantastisk samling der vi så på om 
vi kunne diskutere et utvidet reiselivssamarbeid. Vi tok dem med til Kystmuseet, 
Ansnes Brygger og hadde en hel dag med Øyrib i Øyrekka. Fantastisk reklame der 
framtidige avtaler ble gjort med lokale aktører. 

 

 

Næringsalliansen Trøndelag: 

Arbeidet med næringsalliansen Trøndelag startet i 2017 og kontrakten ble signert av i 
alt 35 næringsforeninger i januar 2019 

Målet med denne alliansen er å kunne inngå et mer forsterket og inkluderende 
samarbeid med spesiell vekt på; samarbeid om felles, regionale næringspolitiske 
saker og erfaringsutveksling/kunnskapsdeling. 

Samarbeidsavtalen formaliserer Næringsalliansen i Trøndelags formål og 
hovedoppgaver, og gir aktørene mer kraft i påvirkningsarbeidet regional og nasjonalt. 
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Næringsalliansen Trøndelag skal være et felles talerør på vegne av næringslivet i 
Trøndelag . Næringsalliansen ledes av Berit Rian fra Næringsforeningen i 
Trondheimsregionen og arbeidsutvalg på 5 personer. 

Næringsalliansen har vært spesielt viktig for oss som jobber i de små 
næringsforeningene dette året. Vi hatt jevnlige møter ca hver 14 dg og i roligere 
perioder ca 1 pr måned. Vi har fått innspill og forslag til håndtering av kompensasjons 
regler, karanteneregler etc. I tillegg har man spilt inn et ti talls brev med forslag om  
forbedring og endring av viktige faktorer under Covid-19  til regjering og storting. 
Trøndelag er blitt hørt og lagt merke til som en betydelig næringslivsregion. 

Vi har delt erfaringer og kunnskap slik at vi på best mulig måte kunne ha bistått 
næringslivet i en krevende tid. Takk til Berit Rian og Børge Beisvåg i 
Næringsforeningen i Trondheimsregionen for kompetanse og inkludering. 

 

 

Frokost/lunsjmøter:  

 

Med bakgrunn i Covid 19 situasjonen, ble det kun avholdt  

3 lunsjmøter i 2020: 

 

Januar: Mausund Call senter; En mulig leverandør for lokalt næringsliv? 

Februar: Trøndelag Høyere yrkesfagskole/Nye skoletilbud   

  

Oktober: Utvidet lunsjmøte med tema «Veikart for framtidas kompetanse i 
havbruksnæringen» 

 

Alle lunsjmøtene hadde meget god oppslutning på til sammen 80 deltagere. 

Vi takker Trøndelag Høyere yrkesfagskole og Guri Kunna vgs for betaling av lunsj. 
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Verv : 

Ledelse i Beredskapsteam Næring, koordinator prosjekt «Verdianalyse tunneler» 
Prosjektledelse «Felles markedsføring reiseliv», Medlem i Yrkes og 
Utdanningsmessa, Orkdalsregionen, Felles skoleutvalg, Næringsalliansen Trøndelag, 
Koordineringsansvar «Kystopplevelser» Strategi gruppe «Rekruttering RS Guri 
Kunna vgs og sjømatindustri (Opplæringskontoret og BKS) 

Styremedlem «Oda fra Havet» 

 

Deltagelse kurs/konferanser og prosjekt:  

Trøndelagsmøtet, Brohode Havbruk, Foreldremøte med yrkesvalg for 
ungdomsskolen, FrøyaTV,  

Undervisning Sistranda skole; «Lokalt næringsliv/ lokalt eierskap betydningen for 
lokalsamfunnet»  

 

Trøndersk Matfestival; «Et sted nær deg» Samling næringsalliansen Trøndelag på 
Inderøya. Intervjuet av «Midtpunkt» Trondheimsregionens næringsblad. 

Markedsføring Reiseliv, Kystopplevelser , Ressursgruppa for etablering av 
Næringshage. 

    

 

Litt generelt: 

Det er gitt bistand ved flere anledninger til bedrifter ifb med søknad til næringsfond 

Det er også skrevet uttalelser til fylkesmann ifb med etablering av næringsareal på 
Uttian. 

Frøya Næringsforum har vært en diskusjonspartner i flere nyetableringer og 
videreformidlet en del initiativ til Blått kompetansesenter. 

Vi har jobbet tettere på Blått kompetansesenter enn tidligere og ser at dette 
samarbeidet blir enda viktigere ifb med etablering av en næringshage for Frøya og 
Hitra. 
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I tillegg har i jobbet godt sammen med Opplæringskontoret, som er en viktig aktør ifb 
med oppfølging av lærlinger og gode utdanningstilbud. 

 

Avslutningsvis vil vi si at dette har vært et meget krevende år for alle, også for 
næringsforeningen. Vi er blitt utfordret og blitt kjent med våre medlemmer på en ny 
måte. Vi kan konkludere med at vi har et robust og kompetent næringsliv. 

Vi har sett hvor viktig samarbeid med andre er spesielt i motgangstider. 

En stor takk både til Hitra Næringsforening og Frøya kommune for et meget godt 
samarbeid. Vi har satt pris på at beredskapsledelsen i Frøya kommune har inkludert 
og bevisst brukt Frøya Næringsforum i distribusjon av informasjon ifb med Covid 19. 
Generelt må vi si at beredskapsledelsen i kommunen har gjort en imponerende jobb 
hele veien. 

Det er avgjørende at vi drar i samme retning når vårt næringsliv blir satt under et slikt 
press som de har gjort det siste året. 

 

 

 

Sistranda 4 mars 2021 

 

 

Espen Håvard Hauan  Bjørg Rabben   Berit Flåmo 

Leder               nestleder              styremedlem 

 

 

Rita Eidsvaag   Eskil Wahl             Torill M Pettersen 

Styremedlem              Styremedlem   Daglig leder 
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BDO AS 
Hollaveien 2C 
7200 Kyrksæterøra 
 

 
 

Uavhengig revisors beretning Førya Næringsforum - 2020 side 1 av 2  

Uavhengig revisors beretning 
Til årsmøtet i Førya Næringsforum 

Uttalelse om revisjonen av årsregnskapet 

Konklusjon 

Vi har revidert årsregnskapet til Førya Næringsforum. 

Årsregnskapet består av: 

• Balanse per 31. desember 
2020 

• Resultatregnskap for 2020 
• Noter til årsregnskapet, 

herunder et sammendrag av 
viktige regnskapsprinsipper. 

Etter vår mening: 

Er årsregnskapet avgitt i samsvar med lov og forskrifter 
og gir et rettvisende bilde av foreningens finansielle 
stilling per 31. desember 2020, og av dets resultater for 
regnskapsåret avsluttet per denne datoen i samsvar med 
regnskapslovens regler og god regnskapsskikk i Norge. 

 

Grunnlag for konklusjonen 

Vi har gjennomført revisjonen i samsvar med lov, forskrift og god revisjonsskikk i Norge, herunder 
de internasjonale revisjonsstandardene International Standards on Auditing (ISA-ene). Våre 
oppgaver og plikter i henhold til disse standardene er beskrevet i Revisors oppgaver og plikter ved 
revisjon av årsregnskapet. Vi er uavhengige av foreningen slik det kreves i lov og forskrift, og har 
overholdt våre øvrige etiske forpliktelser i samsvar med disse kravene. Etter vår oppfatning er 
innhentet revisjonsbevis tilstrekkelig og hensiktsmessig som grunnlag for vår konklusjon. 

Annen informasjon 

Ledelsen er ansvarlig for annen informasjon. Annen informasjon består av årsberetningen. 

Vår uttalelse om revisjonen av årsregnskapet dekker ikke annen informasjon, og vi attesterer ikke 
den andre informasjonen. 

I forbindelse med revisjonen av årsregnskapet er det vår oppgave å lese annen informasjon 
identifisert ovenfor med det formål å vurdere hvorvidt det foreligger vesentlig inkonsistens mellom 
annen informasjon og årsregnskapet, kunnskap vi har opparbeidet oss under revisjonen, eller 
hvorvidt den tilsynelatende inneholder vesentlig feilinformasjon. 

Dersom vi, på bakgrunn av arbeidet vi har utført, konkluderer med at disse andre opplysningene 
inneholder vesentlig feilinformasjon, er vi pålagt å uttale oss om dette. Vi har ingenting å 
rapportere i så henseende. 

Styret og daglig leders ansvar for årsregnskapet 

Styret og daglig leder (ledelsen) er ansvarlig for å utarbeide årsregnskapet i samsvar med lov og 
forskrifter, herunder for at det gir et rettvisende bilde i samsvar med regnskapslovens regler og god 
regnskapsskikk i Norge. Ledelsen er også ansvarlig for slik intern kontroll som den finner nødvendig 
for å kunne utarbeide et årsregnskap som ikke inneholder vesentlig feilinformasjon, verken som 
følge av misligheter eller utilsiktede feil. 
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BDO AS, et norsk aksjeselskap, er deltaker i BDO International Limited, et engelsk selskap med begrenset ansvar, og er en del av det internasjonale nettverket BDO, 
som består av uavhengige selskaper i de enkelte land. Foretaksregisteret: NO 993 606 650 MVA. 

Ved utarbeidelsen av årsregnskapet må ledelsen ta standpunkt til foreningens evne til fortsatt drift 
og opplyse om forhold av betydning for fortsatt drift. Forutsetningen om fortsatt drift skal legges til 
grunn så lenge det ikke er sannsynlig at virksomheten vil bli avviklet. 

Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av årsregnskapet 

Vårt mål er å oppnå betryggende sikkerhet for at årsregnskapet som helhet ikke inneholder 
vesentlig feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil, og å avgi en 
revisjonsberetning som inneholder vår konklusjon. Betryggende sikkerhet er en høy grad av 
sikkerhet, men ingen garanti for at en revisjon utført i samsvar med lov, forskrift og god 
revisjonsskikk i Norge, herunder ISA-ene, alltid vil avdekke vesentlig feilinformasjon som eksisterer. 
Feilinformasjon kan oppstå som følge av misligheter eller utilsiktede feil. Feilinformasjon blir 
vurdert som vesentlig dersom den enkeltvis eller samlet med rimelighet kan forventes å påvirke 
økonomiske beslutninger som brukerne foretar basert på årsregnskapet. 

For videre beskrivelse av revisors oppgaver og plikter vises det til: 
https://revisorforeningen.no/revisjonsberetninger 

 
 

BDO AS 
 
Anders Olai Aunli 
statsautorisert revisor 
(elektronisk signert) 
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Vi presenterer årsmelding 
og regnskap her

Frøya Næringsforum

Resultatregnskap

Note 2020 2019

DRIFTSINNTEKTER OG DRIFTSKOSTNADER
Driftsinntekter
Salgsinntekt 1 1 052 635 686 013
Annen driftsinntekt 1 528 308 293 569
Sum driftsinntekter 1 580 943 979 582
Driftskostnader
Lønnskostnad 2 788 191 603 989
Annen driftskostnad 908 448 713 058
Sum driftskostnader 1 696 638 1 317 047
DRIFTSRESULTAT (115 695) (337 465)

FINANSINNTEKTER OG FINANSKOSTNADER
Finansinntekter
Annen renteinntekt 4 165 7 128
Sum finansinntekter 4 165 7 128
Finanskostnader
Annen rentekostnad 1 248 3 806
Sum finanskostnader 1 248 3 806
NETTO FINANSPOSTER 2 917 3 322

ORDINÆRT RES. FØR SKATTEKOSTNAD (112 778) (334 143)

Skattekostnad på ordinært resultat 0 0

ORDINÆRT RESULTAT (112 778) (334 143)

ÅRSRESULTAT (112 778) (334 143)

OVERF. OG DISPONERINGER
Overføringer annen egenkapital (112 778) (334 143)
SUM OVERF. OG DISP. (112 778) (334 143)

Årsregnskap for Frøya Næringsforum Organisasjonsnr. 985374961
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Frøya Næringsforum

Balanse pr. 31.12.2020

Note 31.12.2020 31.12.2019

EIENDELER
OMLØPSMIDLER
Fordringer
Kundefordringer 1 990 584 23 260
Andre kortsiktige fordringer 9 615 7 368
Sum fordringer 2 000 199 30 628
Bankinnskudd, kontanter o.l. 3 570 392 675 089
SUM OMLØPSMIDLER 2 570 591 705 717
SUM EIENDELER 2 570 591 705 717

EGENKAPITAL OG GJELD

EGENKAPITAL
Opptjent egenkapital
Annen egenkapital 4 438 075 550 854
Sum opptjent egenkapital 438 075 550 854
SUM EGENKAPITAL 438 075 550 854

GJELD
KORTSIKTIG GJELD
Leverandørgjeld 377 391 25 208
Skyldig offentlige avgifter 424 996 47 278
Annen kortsiktig gjeld 1 330 129 82 377
SUM KORTSIKTIG GJELD 2 132 516 154 863
SUM GJELD 2 132 516 154 863
SUM EGENKAPITAL OG GJELD 2 570 591 705 717

Underskrifter
Sistranda __.__.____

_________________ ___________ _____________
Espen Håvard Hauan Bjørg Rabben Eskil Wahl
Styrets leder Nestleder Styremedlem

__________ ____________________ _________________
Berit Flåmo Rita Eidsvaag Torill Marit Pettersen
Styremedlem Styremedlem Daglig leder

Årsregnskap for Frøya Næringsforum Organisasjonsnr. 985374961
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Frøya Næringsforum

Noter 2020

Regnskapsprinsipper:
Årsregnskapet er satt opp i samsvar med regnskapsloven og god regnskapsskikk for små
foretak.

Omløpsmidler og kortsiktig gjeld

Omløpsmidler og kortsiktig gjeld omfatter normalt poster som forfaller til betaling innen ett år
etter siste dag i regnskapsåret, samt poster som knytter seg til varekretsløpet. Omløpsmidler
vurderes til laveste verdi av anskaffelseskost og antatt virkelig verdi (Laveste verdis prinsipp).

Anleggsmidler og langsiktig gjeld

Anleggsmidler omfatter eiendeler bestemt til varig eie og bruk for virksomheten. Anleggsmidler
er vurdert til anskaffelseskost. Varige driftsmidler føres opp i balansen og avskrives over
driftsmidlets forventede økonomiske levetid. Varige driftsmidler nedskrives til virkelig verdi ved
verdifall som forventes ikke å være av forbigående art. Nedskrivinger blir reversert når
grunnlaget for nedskrivingen ikke lenger finnes å være til stede.

Inntektsføring

Kontigenter og tilskudd tas til inntekt i den perioden de gjelder. Andre inntekter inntektsføres
etter hvert som tjenesten leveres .

Fordringer

Kundefordringer føres opp i balansen til pålydende etter fradrag for avsetning til påregnelig tap.
Avsetning til påregnelig tap gjøres på grunnlag av en individuell vurdering av de enkelte
fordringene. I tillegg gjøres det for øvrige kundefordringer en uspesifisert avsetning for å dekke
antatt tap.

Andre fordringer er også gjenstand for en tilsvarende vurdering.

Noter for Frøya Næringsforum Organisasjonsnr. 985374961
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Frøya Næringsforum

Noter 2020

Note 1 - Driftsinntekter

 2020 2019

Kontigenter / serviceavgift 524 740 446 513

Tilskudd fra Næringsfondet, Frøya kommune 243 308 239 500

Kommunalt  tilskudd 275 000 275 000

Annen Inntekt        537 895   18 569

Sum Inntekt              1 580 943 979 582

Note 2 - Lønnskostnad

Selskapet har hatt 1 årsverk i regnskapsåret.

Spesifikasjon av lønnskostnader I år I fjor

Lønn 710 037 538 321
Arbeidsgiveravgift 33 487 29 396
Pensjonskostnader 36 928 36 302
Andre lønnsrelaterte ytelser 7 738 -30
Totalt 788 191 603 989

Lønn og styregodtgjørelse mv til ledende personer og revisor

Daglig leder 671 745
Styremedlemmer 44 000
Revisjonshonorar, som består av:

Revisjon 16 480
Skatterådgivning 28 250
Samlet honorar til revisor 44 730

Foretaket er pliktig til å ha tjenestepensjonsordning for selskapets ansatte jfr. lov om
obligatorisk tjenestepensjon. Foretaket har etablert en tjenestepensjonsordning som
tilfredsstiller kravene i loven.

Note 3 - Bankinnskudd, kontanter o.l.

Skattetrekkinnskudd utgjør pr 31.12. i år kr 43 246 og utgjorde pr 31.12. i fjor kr 42  457.

Noter for Frøya Næringsforum Organisasjonsnr. 985374961
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Frøya Næringsforum

Noter 2020

Note 4 - Annen egenkapital

Annen
egenkapital

Pr 1.1. 550 854
Anvendt til årsresultat -112 778
Pr 31.12. 438 075

Noter for Frøya Næringsforum Organisasjonsnr. 985374961
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Vi fortsetter det gode arbeidet for våre medlemsbedrifter
• Tunnel prosjektet
• Markedsføringskampanje for Handel og Reiseliv
• Sommer guide
• Turistinformasjon på Frøya Kultur og kompetansesenter
• Rekrutterings og kompetanse fokus
• Kompensasjonsordninger
• Sjømatbedriftene
• Strategisk Næringsplan
• Og mye mye mer.

 
Ta gjerne kontakt med oss om alt dere er opptatt av.
Husk vi ønsker spesielt å være til hjelp for de minste bedriftene våre.

Følg oss på facebook


